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採訪邀請 (提示)  

 

 

香港民意研究所「告別灣仔記者招待會」 
 

 

香港民意研究所在 2019 年 5 月 4 日象徵式開始運作，並把五月四日定

為「香港民研成立日」，以呼應五四運動一百週年。今年五月四日星

期二，是香港民研假期，當天將不會舉行定期調查發佈會。不過，香

港民研將於明日(4月 30日)下午舉行特別記者會，向公眾交代香港民研

的最新發展，包括更改日後的新聞發佈地點和形式，之後便會撤出灣

仔辦公室兼調研中心，懇請留意。當日發佈會的詳情如下，歡迎傳媒

派員採訪： 
 

 

日期： 2021 年 4 月 30 日 (星期五) 

時間： 下午 2 時 30 分 

地點： 灣仔駱克道 53-55 號恆澤商業大廈 3 樓 

講者： 香港民意研究所主席及行政總裁 鍾庭耀 
 

香港民意研究所副行政總裁 鍾劍華 

 
 

香港民研亦會透過 Facebook Live 進行視像直播，並透過 Facebook 

Messenger 接受提問。傳媒參考資料會於當日的發佈會開始後上載至

研究所網站，請掃描此邀請函右上角的二維碼以瀏覽相關資訊。如有

查詢，歡迎致電 6641 2363 或電郵至 enquiry@pori.hk 聯絡黃先生。 

 

 

 

2021 年 4 月 29 日 
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Press Invitation (Reminder) 

 

HKPORI Bids Farewell to Wanchai 

 

Hong Kong Public Opinion Research Institute (HKPORI) started to operate 

symbolically on May 4, 2019, concurring with the centenary of the May Fourth 

Movement. May 4 is thus the “Foundation Day of HKPORI”. This year, May 4 

falls on a Tuesday which is a regular HKPORI press release day. Since it is a 

HKPORI holiday, there will not be any press conference that day. However, 

HKPORI will hold a special press conference tomorrow (April 30) afternoon 

to update the public on its latest development on various fronts, including how 

and where to hold its future press conferences, and then vacate its Wanchai office 

cum fieldwork center. The media is invited to send representatives to attend the 

press conference, details as follows: 

 

 

Date: April 30, 2021 (Friday) 

Time: 2:30 pm 

Venue: 3rd Floor, SPA Centre, 53-55 Lockhart Road, Wanchai 

Speakers: Robert Chung 

Kim-Wah Chung 

President and CEO, HKPORI 

Deputy CEO, HKPORI 

 

 

HKPOP will also broadcast the press conference through Facebook Live and take 

questions through Facebook Messenger. All press materials will be uploaded to 

our website as soon as the press conference starts on that day. Please scan the QR 

code at the top right corner of this invitation to access such information. For 

enquiries, please contact Mr Wong at 6641 2363 or by email at enquiry@pori.hk. 

 
 
 
April 29, 2021 


